
Rijswijk, 25 januari 2025 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Rijswijk, de Rijswijkse politieke 
partijen die vertegenwoordigd zijn in de gemeenteraad en (KCC Avalex),  

Geacht college, mijne heren en dames, 

De discussie over het scheiden van afval laait momenteel weer op, getuige ook de 
publicaties op sociale platformen en plaatselijke pers. Wederom, na het debacle met 
PMD-containers, lijkt het erop dat het college en een groot aantal politieke partijen in de 
gemeente doof is voor de geluiden en blind voor de signalen van bewoners die 
geconfronteerd worden met brieven over het plaatsen van containers voor papier en 
GFT. 

We are not amused. Het gaat namelijk niet om afvalscheiding, dit doen vele bewoners al 
jaren, maar om de nieuwe logistieke wijze waarop de afvoer van gescheiden afval 
geregeld wordt. Veel bewoners en ook ik houden ons aan de bestaande manier van 
afvoer te weten de ondergrondse afvalcontainers centraal in de wijk. Hiervoor hoeft de 
gemeente dan ook geen extra kosten te maken voor de aanschaf van containers.  

Het plaatsen van 240/140 -liter-containers bij laagbouwwoningen leidt tot: 

1. Extra vervoersbewegingen en daarmee tot een grotere CO2 uitstoot, 

2. Kans op schade aan geparkeerde voertuigen m.n. bij storm, 

3. Risico’s voor brand m.n. tijdens oud en nieuw, 

4. Risico op inbraak, de containers zijn een makkelijke opstap, 

5. Toename van ongedierte zoals maden en ratten, 

6. Problemen van toegankelijkheid op trottoirs voor mensen die afhankelijk zijn van 
scootmobielen, kinder- en invalidewagens, 

7. Ontsiering van het straatbeeld, 

8. Volkswoede en wantrouwen in politici. 

Ook resten er nog vragen, zoals: 

1. Is er een financiële onderbouwing opgeleverd m.b.t. de aanschaf van containers, het 
verrichten van aanpassingen aan bestaande centrale containers, het mogelijke risico 
vergelijkbaar met het debacle met de “roze”-containers, de door de wethouder 
gesuggereerde inzet van afvalcoaches, de investeringen in uitbreiding van het 
wagenpark en het aantal vervoersbewegingen? 



2. Wat wordt verstaan onder laagbouw? Zijn dat woningen met een huisdeur en voortuin 
op trottoirniveau of worden benedenwoningen in een appartementencomplex daarvan 
uitgesloten? 

3. Waarom is er niet gekozen om eerst breed met bewoners te overleggen?  

Tot slot wil ik u laten weten dat ik geen artikelen in ontvangst neem die ik niet besteld 
heb en waarvan ik dus niet de eigenaar ben en daarvoor dan ook geen aansprakelijkheid 
draag.  

PS. 

Hierbij wil ik de politieke partijen en de volksvertegenwoordigers die nu vinden dat zij 
een foutje hebben gemaakt, oproepen om terug te komen op hun recente besluit en te 
blijven bij het standpunt uit december 2023.  

Bovendien wil ik u meegeven dat het niet terecht is te denken dat bewoners die kiezen 
voor kleinere containers akkoord gaan met het plaatsen van deze containers. 

Graag zie ik uw reactie tegemoet, 

Met vriendelijke groet, 

A.M.M. Tillekens 

Minister Talmalaan 29B 

2285 EB Rijswijk 

 


